
POLOČAS - nikoli rozpadu
S blížícími se volbami do Senátu

se přiostřují vzájemné výpady a
slovní přestřelky, především mezi
představiteli vládní koalice a
opozičních stran, ba spíše naopak.
Z některých výroků vyznívá, jako
bychom prožili uplynulých šest,
sedm let v naprostém chaosu a
džungli a soudný člověk se diví, že
se za touto negací vůbec nevidí,
nebo nechce vidět, ani trochu toho
dobrého, co jsme za tato léta již
mohli užívat. Jistě není nikdo z nás
lhostejný k té hromadě zla,
lumpáren a krachů, kterou jsme
museli v posledních letech vnímat,
skřípat nad ní zubama, ale nakonec
marně rozhodit rukama - inu - ta
demokracie, ta legislativa.

Ne, takhle jednoduše tuto
situaci nepřejdeme. Jestliže dnes
někdo, v zájmu svých senátorských
ambicí, ale především v zájmu
uchopení moci a získání tučných
koryt, neguje vše dobré, co jiný
v devadesátých letech vykonal,
podkopává tím základy demokracie,
opovrhuje nesporným rozvojem, ale
i pozitivním vnímáním okolního
světa. Velmi zřetelný populismus,
že? Těm, kteří tu káru sedmý rok
táhnou, občas nějaké to kolečko
zaskřípe, jako každému jinému
stroji, ale těm, kteří se na káře nebo
takříkajíc za vozem jen vezou, těm
zbývá zatraceně moc a moc času na
to, aby rejpali a vše zpochybňovali.
Snad to bývá špatným zvykem i
v běžném životě, ale v politice je to
mnohem výraznější. Proto si prosím
připomeňme jisté okolnosti
současného vývoje a ukažme si na
konkrétní škůdce

- kdo se velmi rychle oklepal a
pustil se do "konečně svobodného"
podnikání ve stylu dříve tak
nenáviděného kapitalismu, ale zato
s nakradeným státním, partajním,

odborářským nebo svazáckým
majetkem, kdo zakládal nové
zaručeně prosperujícící banky, kdo
s jistotou plných kapes úplatků
podepisoval bezpochyby návratné a
zajištěné půjčky, kdo stál na druhé
straně bankovní přepážky a inka-
soval, aby se vzápětí i s penězi
ztratil jak pára nad hrncem.

Mohl bych jít i dál, není to však
hlavní myšlenkou mých dnešních
slov - vracím se k titulu "poločas".
Málokdo si totiž jaksi v nastalé
vřavě uvědomí, že na komunální
úrovni, ve správě měst a obcí,
stojíme na prahu druhé poloviny
našeho volebního období. Pohříchu
musím konstatovat, že čím více jsou
právě chystané volby vzdálenější
od komunálního života, tím s nimi
obce a občané budou mít více práce.
Nikdo ve volební kampani do senát-
ních voleb nezastaví úsilí samo-
správ o skutečný rozvoj obcí a měst,
nikdo neudělá ani v tom poločase
tradiční přestávku k nabrání
nových sil. Naopak místní úřady,
jejich úředníci a řady dalších
občanů stráví příští dva víkendy
trpělivou prací s přípravou a
provedením senátních voleb. Již ted:

za projevenou ochotu a práci ve vo-
lebních komisích všem upřímně
děkuji.

Jak si tedy v poločase v Horních
Počernicích stojíme ? Kdybych měl
vycházet ze současné aktuální
finanční situace, tak bych řečí
tělocvikáře o stoji hovořit nemohl,
naopak bych musel použít termín
leh, bohužel tváří dolů. Na začátku
posledního čtvrtletí letošního roku
se výrazně začíná prohlubovat
rozdíl mezi příjmy a výdaji,
dočerpaný byly dotace hl.m. Prahy
na investiční akce a bez další pomoci
města můžeme skončit letošní rok
velmi špatně. Přestože se nám daří

plnit statné objemy vlastních příj-
mů, vysoká rozestavěnost investic
a nezajištěné finanční krytí nás
v těchto dnech trápí snad nejsilněji
za celé období od března 1990, kdy
jsme na zdejší radnici stanuli.
Samozřejmě největší finanční zátěží
pro Horní Počernice je nástavba ZŠ
Chodovická, kterou zatím musíme
z převážné části financovat sami a
za tím účelem si ukrajujeme také
z jiných prostředků, původně
určených k jiným účelům. Naštěstí
to zatím člověk na ulici nepozná.
Doufám, že tomu tak nebude ani do
konce roku a že město své přísliby
naplní.

Nechci vyjmenovávat vše, co te-
dy bylo v prvním poločase sou-
časného volebního období v Horních
Počernicích uděláno. Konec konců
o tom nejaktuálnějším jednalo i
poslední mimořádné zasedání
zastupitelstva Horních Počernic, o
němž dnešní HPZ rovněž informuje.
Chci Vás jen ujistit, že v nasazeném
tempu rozvoje Horních Počernic ani
ve druhém poločase neslevíme,
jednotlivě i v celém zastupitelstvu
budeme pokračovat ve svorném a
tvůrčím úsilí tak, abychom na konci
"svého" volebního období, v lis-
topadu 1998, mohli kostatovat, že
dílo uplynulých čtyř let město Horní
Počernice opět výrazně posunulo
dál na cestě ke standartnímu stavu,
kterého se jiným a podobným
městům dostalo již dávno před
námi.
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Na závěr mi dovolte reagovat na
jeden televizní pořad, po němž jste
mi někteří volali, někteří navštívili,
abych s tím něco udělal, abych to
tak nenechal atd. Šlo o tzv. "Duel"
v televizním vysílání stanice Pre-
miéra dne 21. 10. 1996 - opět a jak
jinak, než v rámci předvolební
kampaně o senátorská křesla.
V tomto duelu si dali dostaveníčko
madam Hromádková z DEU a
bývalý primátor hl.m. Prahy pan
Kondr z ODS. Ačkoliv jsem s paní
Hromádkovou v tomto případě
musel věcně souhlasit, nedal jsem
jí osobně žádný popud k tomu, aby
bránila mé výroky o rozdělování
daně z nemovitostí v podmínkách
hlavního města Prahy a argumen-
tovala jimi proti panu Kondrovi. Od
praktik a argumentace této strany
se od samého počátku jejího vzniku
a od faktické likvidace tehdy docela
populárního Českého deníku právě
vstupem DEU a nechutnými výpa-
dy jejích představitelů distancuji a
nepřeji si, aby ani nadále bylo ani
paní Hromádkovou ani jiným
členem DEU mých výroků, ani
v Klánovických nezávislých listech,
v osobních ambicích zneužíváno.
Celá problemtika přerozdělování
daní v hl.m. Praze je natolik složitá,
že ji nelze zúžit do několika
vytržených vět a publikovat v tak
lítém boji, jaký v tomto duelu
v předvolební senátorské šlamastice
nastal.

Ještě více je mi však líto reakce
i celého vytoupení pana Kondra.
Místo aby využil svých zkušeností

z doby, kdy sice neúspěšně, ale
přece, plnil funkci pražského pri-
mátora, sáhl v souboji s paní
Hromádkovou k rétorice zřejmě
jemu vlastní a zcela nepochopitelně
místo věcných argumentů proti i
mým názorům (a sám bych je také
připustil), vytáhl kalibr nejtěžší,
totiž výrok o tom, kterak se horno-
počernický a potažmo i klánovický
starosta bojí o svá místečka starostů
městských částí potenciálně
odsouzených k anexi pod Prahu 9
či 14 či jinou městskou část a proto
kolem sebe rozsévají podobné vý-
roky o nespravedlivostech v rozdě-
lování daní v Praze atd.

Tak tedy pane Kondře,
vůbec se n e b o j í m o své místo

starosty Horních Počernic,
vůbec se nebojím partnerské a

sousedské spolupráce s jinými
městskými částmi hl.m. Prahy, ať
to je Praha 14, Praha 9 nebo Vinoř,

bojím se o další rozvoj Horních
Počernic, bude-li nějakým násilným
aktem a nedemokraticky rozhod-
nuto o tom, že městská část s více
než 13 000 obyvateli jako součást
hlavního města Prahy pozbyde své
vlastní samosprávy,

bojím se, jako bezvýhradný příz-
nivec politiky Václava Klause a člen
ODS, že jste této straně svým vy-
stoupením velmi ublížil,

nebojím se, že mezi voliči najdete
jako osoba tolik příznivců, abyste se
stal senátorem.

Ivan Liška - starosta

13. zasedání bylo řádným zase-
dáním zastupitelstva m.č. Praha -
Horní Počernice, svolaném v mimo-
řádném termínu. Důvodem svolání
byly neodkladné záležitosti, které
muselo zastupitelstvo rychle řešit.
Finanční situace naší m.č. je nyní
natolik složitá, že je nutno urych-
leně získat prostředky prodejem
některých svěřených nemovitostí.
To byl také první bod programu.
Proto zastupitelstvo svým usne-
sením:

- bere na vědomí zprávu o hospo-
daření v období 1.-9. měsíc roku
1996 a souhrnou zprávu o možnos-
tech řešení rozpočtových problémů

- souhlasí s případným odejmu-
tím svěřeného majetku "lokalita Ve
žlíbku" za úplatu a převodem tohoto

majetku hl. městu Praze za
předpokládanou celkovou cenu 10,6
milionu

- souhlasí s odprodejem, městkou
částí zbudovaných, plynovodních
řadů organizaci "Pražská plyná-
renská" za cenu 10,9 milionu.

Druhým bodem bylo projedná-
vání novelizace Statutu hl. m.
Prahy, který omezuje možnosti
vstupu městských částí při
proceduře schvalování urba-
nistických studií. Podobně jako
zastupitelstva jiných m.č.,
zastupitelstvo nesouhlasí se zněním
novelizace. Zkráceně lze říci, že
naše samospráva chce mít rozvoj
našeho území, při respektování
odborných stanovisek, pod svou
plnou kontrolou.

Třetí bod programu se zabýval
privatizací dalšího souboru byto-
vých domů. Zastupitelstvo stanovilo
dvě varianty prodeje těchto domů:

- v případě, že městské části bu-
de celá kupní cena uhrazena bez-
prostředně po legalizaci prodeje,
bude využita maximální sleva,
kterou vyhláška hl.m. Prahy umož-
ňuje. Úhrada budoucími vlastníky
přitom může být provedena přímo,
nebo prostřednictvím vhodné
stavební spořitelny

- v případě, že bude kupní cena
uhrazována podle dlouhodobého
splátkového kalendáře bude sleva
cca o 20% snížena.

Zastupitelstvo vzalo na vědomí
informaci o projednávaném koncep-
tu urbanistické studie a požaduje
od pořizovatele, aby po zapracování
připomínek byla studie předložena
v nejbližším možném termínu
Zastupitelstvu hl. m. Prahy ke
schválení. Tím by se tento materiál
stal závazným podkladem pro
výstavbu na nově stabilizovaných
územích.

Zastupitelstvo zaujalo odmítavý
postoj k nesystémovému zavádění
plynu jednotlivým odběratelům
pomocí tzv. "kapacitních přípojek"
a pověřilo kontrolní komisi tuto
otázku prošetřit. To neznamená, že
by nechtělo všemožně podporovat
plynofikaci H. Počernic, ale chce
zabránit nesystémovým (živelným)
krokům.

V rámci drobných majetkových
změn, zastupitelstvo souhlasilo
s pěti připravenými majetkovými
kroky, kromě jiného s prodejem
domu č.p.1711 v Běluňské ulici
předem určenému zájemci - firmě
ALTRO s.r.o.

Zastupitelstvo skončilo své
zasedání v 19.45. Další pravidelné
zasedání se bude konat začátkem
prosince, s hlavními body jednání -
rozpočet na rok 1997 a předpoklad
celoročního hospodaření.

Ing. Zdeněk Soukup
tajemník MÚ

Poděkování
Ředitelka Mateřské školy Cho-

dovická 1900, Horní Počernice vy-
slovuje poděkování firmám BARD
spol. s r.o. Horní Počernice a DI-
RECTMARKET Trading, spol. s r.o.
Praha 4, které se svým spon-
zorským darem významně podílely
na nákupu vybavení pro školní
zahradu. za ředitelství MS

Lenka Kudláčková - ředitelka

13. zasedání zastupitelstva Horních Počernic



Plynofikace městské části Praha - H.Počernice
V letech 1990 - 94 byla inves-

torem inženýrských sítí s výjimkou
telefonních kabelů městská část
Praha - Horní Počernice. Městská
část rozhodovala o postupu
plynofikace jednotlivých ulic nebo
celých lokalit v koordinaci s výs-
tavbou ostatních inženýrských sítí.
Vždy však byly záměry městské
části limitovány objemem
přidělených finančních prostředků.

V roce 1995 vznikla transformací
Pražských plynáren s.p. soukromá
a.s. Pražská plynárenská a
převzala v plném rozsahu funkci
investora plynovodních sítí.

Investiční odbor MU Horní
Počernice provádí pro Pražskou
plynárenskou a.s. za úplatu
inženýrskou činnost, to zn., že
nadále připravuje projektovou
dokumenatci, projednává ji a
vyřizuje přís lušná povolení
k investičním akcím, současně s
přípravou akcí, jejichž investorem
je nadále m.č. Praha - Horní Počer-
nice (kanalizace, vodovod, komu-
nikace).

Pražská plynárenská a.s. dále
provádí na území H.Počernic
vlastní investiční činnost, která
nesouvisí s komplexní výstavbou
inženýrských sítí, to zn., že si pro
tyto akce sama zajišťuje projek-
tovou dokumentaci a inženýrskou
činnost. Jedná se o různé druhy
plynovodních zařízení, jako jsou
části plynovodních řadů a kapacitní
přípojky. O těchto akcích je MČ
informována až podáním žádosti o
stavební povolení na Stavební úřad.

Pro občany Horních Počernic
z toho vyplývá, že veškeré poža-
davky na zřízení domovní ply-
novodní přípojky musí nejprve
projednat u investora - Pražské
plynárenské a.s., podat si
příslušnou žádost a nechat si
schválit technické řešení. Základní
informace podá investiční odbor
MÚ.

Předpokladem pro zřízení ply-
novodní přípojky je existence
plynovodního řadu v dané ulici.
Pražská plynárenská a.s. stále trvá
na podmínce, kdy před výstavbou

plynovodního řadu musí být
zrealizován řad kanalizační.

Pražská plynárenská a.s.
připravuje každoročně vlastní
investiční plán, do kterého jsou
zakotveny požadavky investičního
odboru MÚ Horních Počernic (z dů-
vodu koordinace s ostatními linio-
vými stavbami) a samostatné akce
Pražské plynárenské a.s. Městská
část vyvíjí tlak na Pražskou
plynárenskou a.s. ve snaze docílit
lepší spolupráci a vzájemnou infor-
movanost v této oblasti.

Pražská plynárenská a.s. má
zpracován Generel gazifikace Hor-
ních Počernic, dle kterého jsou
jednotlivé akce schvalovány tech-
nickým úsekem P.P. a.s.

Pro informaci občanů ještě uvá-
díme konstaktní adresu P.P. a.s.:

Plynoslužebna a podatelna
Pražské plynárenské a.s. mají sídlo
na Praze 1, Národní 38.

Jitka Hřebíková - vedoucí
investičního odboru

O Senátorské křeslo č. 24
Horní Počernice jsou ve volbách do Senátu Parlamentu české republiky součástí volebního obvodu č. 24,

který zahrnuje městské části Prahu 9, Prahu 14 a spolu s naší městskou částí i ostatní přilehlé. V následujícím
výčtu si Vám dovolujeme předložit seznam kandidátů tak, jak nám byl Obvodním úřadem zaslán, včetně
zachovaného pořadí.

Název politické strany, polit. hnutí

Klub angažovaných nestraníků
Komunistická strana Cech a Moravy
Demokratická unie
Pravý blok
Občanská demokratická strana
Česká strana sociálně demokratická
Občanská demokratická aliance
Strana zelených
Strana československých komunistů
Občanské národní hnutí
Politické hnutí "Nezávislí"
Republikánská unie

Plné jméno kandidáta

Ing. Pavel Holba, CSc.
MUDr. Josef Alois Tichý
Ing. Ratiboř Majzlík
John Bok
Josef Pavlata
Doc. Ing. Zdeněk Trojan, CSc.
RNDr. Jiřina Nováková, CSc.
Milada Veselá
Doc. Dr. Jiří Matějka, CSc.
PhDr. Vlastimil Vondrák
Mgr. Miloslav Sorejs
František Kollman

Redakce Vás všechny srdečně na volby do Senátu zve, protože výsledek každých voleb je projevem
převažujícího smýšlení národa. Věřme, že právě tyto volby se stanou stabilizujícím prvkem v naší poněkud
"rozhárané" současnosti. O podrobnostech spojených s volbami Vás jinde v listě informuje vyhláška, kterou na
základě zákona vydal p. starosta Horních Počernic Ivan Liška.

Redakce zpravodaje HP



Městská část Praha, Horní Počernice

Vyhláška o době a místu konání voleb

Městská část Praha, Horní Počernice podle zákona 247/1995 Sb. §14, §15, §16

stanoví:

1) Volby do Senátu Parlamentu České republiky se v Horních Počernicích
uskuteční ve 12. volebních místnostech ve dnech

15.11.1996 od 12.00 do 22.00 hod. a
16.11.1996 od 7.00 do 14.00 hod.

V případě konání druhého kola voleb ve stejných 12. místnostech ve dnech
22.11.1996 od 12.00 do 22.00 hod. a

23.11.1996 od 7.00 do 14.00 hod.
2) Volební okrsky jsou stejné jako byly v komunálních volbách a ve volbách do

Poslanecké směnovny v červnu 1996. Místem konání voleb
v okrsku číslo je volební místnost v

755 (01) Základní škole Stoliňská
756 (02) Základní škole Stoliňská
757 (03) Základní škole Spojenců
758 (04) Základní škole Spojenců
759 (05) Místním úřadě Jívanská
760 (06) Místním úřadě Jívanská
761 (07) Základní škole Ratibořická
762 (08) Základní škole Ratibořická
763 (09) Zvláštní škole Bártlova
764 (10) Kinu "OKO" Votuzská
765(11) OB "Domeček" Votuzská
766 (12) Základní škole Chodovická.

3) Voliči bude hlasování umožněno, pokud před volbou prokáže volební komisi svou
totožnost, státní občanství České republiky a údaje o oprávněnosti hlasovat v uvedeném
okrsku.

4) Každému voliči budou doručeny nejpozději tři dny přede dnem 1. kola voleb
hlasovací lístky. Spolu s nimi obdrží volič též informační leták, v němž bude seznámen s údaji
potřebnými pro realizaci volebního práva. Obálka s doručenými hlasovacími lístky je v levém
rohu nahoře označena adresou a číslem volební místnosti.

5) Volební lístky pro případné 2. kolo voleb do Senátu obdrží volič ve volební
místnosti v době voleb. Informace o tom, zda proběhne 2. kolo bude zveřejněna na úřední
desce od 19.11.1996 a bude oznamována rozhlasem.

6) Pro volební kampaň stran městská část nevyhrazuje žádné plochy pro vylepení
plakátů. Případné mobilní stojany, které strana závazně po volbách odstraní, budou
osvobozeny od poplatku "zábor veřejného prostranství".

V Horních Počernicích dne 22.10.1996

Ivan Liška/
starosta m.č. Praha, Horní Počernice.



Koně versus les
Úvodem je třeba konstatovat, že

dříve byl jediným místem v Horních
Počernicích, kde bylo možné vidět
koně, výběh na Xaverově. V posled-
ní době se počet koní resp. chovatelů
zvýšil a zvyšuje a koně je možno
potkat i na ulici, ale i ve volné
přírodě, pochopitelně nebo snad
většinou s jezdcem. Současná
situace však již vyžaduje, zvláště při
pohybu koní v lese, stanovení
režimu, zejména tras. Pokud se
dosud koně pohybovali v lese nad
koupalištěm podél Svépravického
potoka, docházelo k ničení měkkých
lesních cest a cesty se staly pro pěší
či cyklisty nepouživatelné. Proto
OOŽP po několikerém projednám
jak s dosud známými chovateli koní,
tak s městskou částí Dolní Po-
černice, které katastrálně území
patří, stanovil trasu pro jízdu na ko-
ni, která má pevný povrch a vyho-
vuje i chovatelům. Trasa zatíná
ulicí Dobrošovskou, podchází
tunelem dálnici D11 (na Hradec
Králové), pokračuje polní cestou k
lesu, lesem k hájovně, zde vlevo až
k silnici Horní Počernice - Běcho-

vice, zde vpravo podél plotu areálu
Výzkumných ústavů Běchovice,
vpravo k hájovně a zpět k dálnici.
Jiná trasa není vzhledem k situaci
v lese a také skutečnosti, že tento
les je součástí "oblasti klidu" zřízené
vyhláškou 3/1991 Sb. HMP se
specifickým režimem v této oblasti,
povolena. Porušení stanovené trasy
postihuje městská i česká policie a
pochopitelně i Místní úřad.

Vzhledem k tomu, že nelze v lese
neustále hlídkovat, kontroly jsou
namátkové. Proto i případné
upozornění při porušení trasy na
telefon městské policie 88 68 45
nebo odboru ochrany životního
prostředí 685 51 03 může přispět k
zvýšení kázně chovatelů či provo-
zovatelů koní a zlepšení stavu cest
v "našem" lese.

Ing. Miroslav Horyna
vedoucí OOŽP

Organizace školního roku
Termíny prázdnin ve všech základních, středních a speciálních školách

v Horních Počernicích:

Vánoční prázdniny

Pololetní prázdniny
Jarní prázdniny

budou zahájeny v pondělí 23. prosince 1996
a skončí v pátek 3. ledna 1997.
připadnou na pondělí 3. února 1997.
budou zahájeny v pondělí 10. března a
skončí v pátek 14. března 1997.

Velikonoční prázdniny připadnou na čtvrtek 27. a pátek 28. března
1997.

Období školního vyučování ve 2. pololetí bude ukončeno v pátek 27.
června 1997.

Hlavní prázdniny budou trvat od soboty 28. června 1997 do neděle 31.
srpna 1997.

Referát školství MÚ

JOSEF PAVLATA
se narodil v roce 1949 v Tanvaldě. Je ženatý od roku 1973, má

jednadvacetiletou dceru.
Celý život pracoval v různých kulturních a uměleckých

institucích. Od roku 1991 je ředitelem Obvodního kulturního domu
Prahy 9.

K jeho zálibám patří hudba a sport - zejména fotbal. Jeho
největší zálibou však je divadlo, zvláště pak Divadlo Bez zábradlí
a Divadlo Bolka Polívky, se kterými úzce spolupracuje.

Na Praze 9 žije 27 let. Za tu dobu svůj obvod dobře poznal a má
ho rád, což dokazuje svou prací v kultuře a komunální politice.

Je zakládajícím členem ODS, v současné době zastává funkci
místopředsedy oblastní rady ODS Prahy 9. Nikdy předtím nebyl
členem žádné politické strany.

Máte zájem dostávat více informací o mé kandidatuře na
senátora za ODS ve Vašem volebním obvodu?

Těším se na setkání s Vámi

Na tel. č. 88 54 71 v kanceláři ODS Prahy 9 si můžete dohodnout
osobní setkání.

ODS zve na 11.11.1996, tj. v pondělí v 18,00 hodin spoluobčany na poslanecký den s MUDr. Milenou
Kolářovou, s kandidátem do Senátu Parlamentu ČR Josefem Pavlatou a účast přislíbil i ministr
vnitra Jan Ruml nebo ministr zdravotnictví Jan Stráský.

Setkání se koná v KS Domeček, Votuzská 322. Za ODS ing. Josef Martinek

/Placená inzerce i



POLITIKU CHÁPU JAKO SLUŽBU OBČANŮM
Vážené spoluobčanky, vážení spoluobčané,

ucházím se o Vaši důvěru v nastávajících senátních volbách,

abych mohl ve Váš prospěch využít svých zkušeností, které jsem

získal jako poslanec v Parlamentu České republiky a jako člen

Parlamentního shromáždění Rady Evropy.

Chtěl bych se zaměřit na:

- co nejvyšší kvalitu zákonů přijímaných Českým parlamentem

- dodržování lidských práv zaručených Ústavou a mezinárodními

úmluvami

- zlepšování životních podmínek občanů, zejména v oblasti

zdraví, bydlení a bezpečnosti

- řešení problémů přípravy mladých lidí na život v rodině

a v zaměstnání v podmínkách moderní společnosti

- zabezpečení důstojného postavení zaměstnanců v pracovně-

právních vztazích

- vytváření podmínek pro prožití klidného stáří.

Vážení spoluobčané,

Doc. Ing. Zdeněk Trojan, CSc. mezi hlavní hodnoty, které vyznávám patří slušnost, tolerance

a solidarita. Cestu pro naši společnost do budoucnosti vidím nikoliv

pouze ve svobodném podnikatelském prostředí, ale i v péči

o technologický rozvoj a v hledání a nacházení nových přístupů

v oblasti sociální, kulturní a duchovní.

kandidát do Senátu Parlamentu ČR
za ČSSD ve volebním obvodu č.24.

Narozen 1. května 1936, strojní
inženýr, konstruktér, projektant,
vývojový a výzkumný pracovník,
vysokoškolský pedagog.

1992-1996 poslanec Parlamentu
České republiky

1993-1996 člen Parlamentního
shromáždění Rady Evropy

Od r. 1992 předseda Českého
svazu vědeckotechnických společ-
ností

Od r. 1995 předseda Českého ko-
mitétu Evropské federace inže-
nýrských organizací

Od r. 1996 předseda Městského
výboru pražské organizace ČSSD

Od r. 1994 člen Výkonné rady
HOST (Hnutí občanské solidarity a to-
lerance)

Pro Vaše osobní setkání a besedu se mnou budu přítomen
v KS Domeček (za kinem OKO),

Votuzská 322, 193 00 Praha - Horní Počernice

v úterý 12. listopadu 1996 od 18,00 hod.

Spojení z metra Českomoravská:
BUS 273 do stanice Komárovská

BUS 221 do stanice Votuzská

/Placená inzerce/



VAŠE ŽENA DO SENÁTU

JIŘINA NOVÁKOVÁ

Vaše žena do senátu
Pod tímto heslem kandiduje

do senátu RNDr. Jiřina Nováková,
CSc, bydlící již 25 let v Hlou-
bětíně. Po absolvování přírodo-
vědecké fakulty UK působila
v transplantačním centru IKEM a
v biologických ústavech Akademie
věd. Nechmeji však, aby svůj pro-
gram představila sama:

Žiji v našem obvodě již 25 let.
V komunálních volbách jsem
poprvé kandidovala v roce 1990
a 4 roky jsem zastávala funkci
radní v obvodním zastupitelstvu
bývalého obvodu Prahy 9.
Opětovně jsem byla zvolena
v roce 1994 jako radní nově
vzniklé městské části Praha 14.
Od května tohoto roku jsem
místostarostkou a do mé kom-
petence patří školství, bydlení a
správa obecního majetku.

Ve své budoucí činnosti
hodlám vycházet z této své
šestileté zkušenosti z komunální
politiky a Vašich názorů. Žiji
v podobném domě jako Vy,
nakupuji ve stejných obchodech
jako Vy a moje děti chodily do
stejných škol jako Vaše. nesdílím
proto uspokojení nad výsledky
transformace společnosti a vůbec
si nemyslím, že ekonomické
ukazatele jsou prvořadými
v rozvoji společnosti. Jestliže se
transformace zásadně neprojeví
v oblasti bydlení, škoství a také
v upevnění právního řádu a naší
bezpečnosti, nemůžeme si dovolit
propadnout předčasné sebechvá-
le.

Mé konkrétní plány směřují
především k legislativnímu zajiš-
tění dostupnosti školství v místě
bydliště, ke zrovnoprávnění
postavení soukromých a státních
škol, které by zajistilo širší výběr
a lepší možnosti pro vzdělávání
našich dětí. Školu zároveň chápu
jako přirozené centrum spole-
čenského života a základnu pro
spolkovou činnost, kterou tolik

postrádají především naše sídliště.
Uniformní sídliště, navíc bez

dostatečné infrastruktury a ob-
čanského zázemí, jsou přímo
opakem toho, co si představují
pod heslem "přátelské bydlení".
Bydlet neznamená jenom mít
střechu nad hlavou. K bydlení patří
rychle a kulturně se do svého
domova každodenně dostat.
Zkvalitnění dopravy v našem
obvodě považuji za rozhodující
jak pro sídliště, tak pro obyvatele
v přilehlých obcích.

Stálým problémem je podle
mne i bezpečnost a uliční
kriminalita, která není ani tak
závažná svým majetkovým
dopadem, ale svým rozsahem
obtěžuje slušné lidi. Podpořím
všechna opatření, která povedou
k rychlému dopadení a neod-
kladnému potrestání provinilců.

Velké úsilí chci věnovat
problému, o kterém si myslím, že
se nás ještě tak moc netýká. Je to
problém našich dětí a drog.
Domnívám se, že naše společnost
přes veškeré proklamace není na
tuto skutečnost dostatečně

připravena. Nechme odborníkům,
jaké represivní metody použijí
vůči narkomanům a dealerům.
Jediným dlouhodobým cílem musí
být ustavení takového hodno-
tového systému, aby naše děti
neměly nikdy potřebu po droze
sáhnout.

Dne 6. listopadu 1996
v 17,00 hodin se představí

kandidátka do senátu

paní dr. Jiřina Nováková
(společný kandidát

KDU ČSL a ODA)

na veřejné členské schůzi
konané v zasedací místnosti
naší radnice v Jívanské ul.

Všichni, kteří by rádi
vyslechli její stanovisko k

otázkám našeho života jsou
srdečně vítáni.

Připomínáme, že paní
Nováková je

místostarostkou Prahy 14.

I I
I Placená inzerce I



Historie dávná i nedávná - dochované památky 2
K dalším dochovaným pa-

mátkám bezesporu patří barokní
kaplička stojící na starobylé
podkovovité návsi původní obce
Horní Počernice n a dnešním
Křovinově náměstí. Kaplička je
zasvěcená sv. Václavu a pochází
z r. 1770. Restaurována byla v r.
1992 a nově byla vysvěcena 18. října
téhož roku světícím biskupem
ThDr. J. Škarvadou.

Na jižní straně této původní
návsi za rybníkem je nestylová
budova zámku postaveného roku
1812 italskou hraběcí rodinou
z Maravigliů, která zde vlastnila
jeden z velkostatků. Zámek stojí
v místech, kde za starých časů
bývala dřevěná tvrz. Připomenout
je možno, i když se nedochovala, že
na severní straně původní návsi
vedle obytných a hospodářských
stavení statků, asi v místech dnešní
mateřské školy, stávala pověstná
počernická krčma "Na cvrčkově".

Další dochovaná památka se
nachází přilibžně ve středu
prostranství návsi původní obce
Svépravice. Je jí v roce 1992 nově
restaurovaná kaplička zasvěcená
sv. Antonínovi a pochází pravdě-
podobně z prvé poloviny 18. století.
Při prováděné opravě byly v cibulce
věžičky nalezeny dva dopisy.
Ze staršího značně poškozeného
bylo možno vyčíst, že na opravě
zvonice pracovali tesař Václav
z Počernic a Václav H. mistr klem-
pířský z Brandýsa. Zmínka o
uložení kříže 15. září s čitelným
koncem letopočtu 71, opravňuje
k předpokladu, že se tak stalo asi
v roce 1871. Na nejstarší z pěti
přiložených mincí platných v této
době je vyražen letopočet 1859.

Kaplička byla opravována
nákladem obce baráčníků ze Své-
pravic také v roce 19.52, což dokládá
druhý doložený a dochovaný dopis
v cibulce věžičky se jmenným pře-
hledem opravovatelů a s přilo-
ženými mincemi platnými v tomto
roce.

Po komplexní opravě v roce 1992
byla kaplička ve stejný den t. j .
18.10.1992 také nově vysvěcena
ThDr. J. Škarvadou.

K památným objektům, docho-
vaným do dnešní doby patří rovněž
i budovy našich nejstarších škol.

Komplexně zrekonstruovaná
školní budova v Bártlově ulici si
právě minulý rok připomínala sté
výročí své výstavby, když svému
účelu byla předána dne 31. října

1895. V současné době po účelově
provedené rekontrukci zde působí
zvláštní škola.

Ve svém stoletém období se škola
dočkala několika zásadních změn
svého užití. Svou prvotní funkci
základní školy ukončila v roce 1939,
kdy se stala školou měšťanskou a
to až do školské organizační změny
v roce 1955, kdy se stala jede-
náctiletou střední školou s matu-
ritou. Zde se pak v roce 1959 poprvé
v historii Horních Počernic konaly
první maturitní zkoušky. Po otev-
ření nové sedmnáctitřídní školy
v Ratibořické ulici od školního roku
1959/1960 zde probíhala výuka jen
první až páté postupné třídy.

Na východní straně rybníka na
Křovinově náměstí se po úpravách
i větších přestavbách ve větších
rozměrech dochovala do dnešních
dnů i budova kdysi obecní
pastoušky, ve které byla v roce 1774
zřízena jednotřídní škola triviální
(učilo se číst, psát a počítat) o dvou
odděleních pro obce Horní Počer-
nice a Čertousy, předchůdkyně
stoleté jubilantky.

V místě, kde dnes stojí školní
budova chvalská byla v jedné
světnici domku č.p. 8 zřízena roku
1787 škola triviální o jedné třídě pro
obce Chvaly a Svépravice. Roku
1876 byla provedena přestavba
domku na dvě školní světnice a byt
pro řídícího učitele. Tato podoba
přízemní školní budovy s dílčí
vnitřní úpravou na t ř i školní
světnice přetrvala až do roku 1923,
kdy byla provedena přestavba
školní budovy na patrovou školu do
dnešní podoby. K ní byla pak v roce
1937 přistavěna část pro školu
měšťanskou.

V roce 1934 v tehdejší samo-
statné obci Svépravice, do té doby
přiškolené do Chval, byla vystavěna
nová školní budova pro vlastní
potřebu. I když se původní záměr
vybudování školy s bočními křídly
severním směrem pro nedostatek
finančních prostředků nepodařilo
tehdejší samostatné obci usku-
tečnit, vytvořil tento pokrokový
počin obce pro historii také i důs-
tojnou dominantu školní archi-
tektury třicátých let.

K dochovaným památkám je
možno přiřadit i řadu, byť méně
významných, původních staveb
nacházejících se v centrech histo-
rických částí původních obcí. Jako
příklad je možno uvést ve Chvalech
bývalou obecní radnici, soubor

objektů dvora, novou faru, řadu
obytných domů i objektů bývalého
dětského domova. V oblasti
Svépravic pak domky obklopující
bývalou obecní náves a xaverovský
zámeček. V oblasti Horních Počer-
nic nelze opomenout vodárenskou
věž Káranského vodovodu pro
Prahu, soubor objektů v okolí
Křovinova náměstí a v bývalých
Čertousích zámeček ve zbytku
parku v sousedství školy v Bártlově
ulici.

Mezi památky patří i památníky
vybudované k uctění obětí jak první
tak i druhé světové války.

Připomenutí si zaslouží i
zaniklé, či zanikající objekty, které
se možná mohly stát památkou a
na něž si ještě mnozí pamětníci,
místní rodáci, pamatují. Jako
příklad je možno uvést válcový
mlýn v sousedství dnešní
spořitelny, budovu Kampeličky, kde
je dnes lékárna, výletní rybník
Paleček apod.

Kapitolu naši historie věno-
vanou dochovaným památkám
nelze zakončit jinak, než připo-
menutím, že to co nás dnes
obklopuje jako nové se může při
dochování za příslušný čas stát
případně také třeba i významnou
památkou na dnešní časy. Proto i
z tohoto pohledu stojí za to věnovat
pozornost a péči i tomu, co nás již
obklopuje, nebo se buduje či se
dokonce teprve v projektech
připravuje. Vždyť např. kulturní
památkou by se mohlo stát divadlo
v přírodě u svépravické školy, či
kulturní středisko "Domeček", nebo
dnes teprve uvažované budoucí
centrum obce.

Nejsme místem dlouhé řady
významných historických památek
dochovaných dnešku, tím více si
těch několik málo dochovaných
zaslouží pozornost a péči o jejich
záchranu a další uchování příštím
generacím. Současně pak budování
a rozvíjení těch, které mají
předpoklad převzít štafetu památky
na dnešek v budoucnu.

V příštím pokračování našeho
společného putování časem se
podíváme do dění v některé další
oblasti života u nás.

ing. Hubert Antes, kronikář



Bystrá 2243, 193 00 PRAHA 9 - HORNÍ POČERNICE

Přijme pro centrálu v Praze

TECHNIKA
Požadujeme: • SPŠ strojní nebo technického směru

• znalost anglického jazyka podmínkou
• věk do 40ti let

OBCHODNÍ REFERENTKU
Prac. naplň:

Požadujeme:

• agenda se zahraničím

• anglický jazyk a práce s PC předností
• věk do 35ti let

INFORMACE

na č. tel. 02/685 64 68, 86 03 22, pan Loudin nebo pan Brada



Společenská Kronika
V měsíci listopadu oslaví svá významná životní výročí jubilanti

95 let
Hedáková Olga 2.11.1901
Hrdoňovická
92 let
Harvanová Marie 3.11.1904
Mezilesí
91 let
Škopek Karel 4.11.1905
Zájezdní
90 let
Korec Ladislav 25.11.1906
Dobšická
88 let
Hejlova Karolína 16.11.1908
Třebešovská
Mlynářová Oldřiška 13.11.1908
Běluňská
87 let
Hodač Stanislav 4.11.1909
Třebešovská
86 let
Pek Karel 24.11.1910
Běluňská
Honcová Marie 29.11.1910
Chvalkovická

85 let
Adamíková Růžena 2.11.1911
Běluňská
84 let
Mlejnková Božena 17.11.1912
Stoliňská
Strolená Josefa 30.11.1912
Lhotská
Kučera František 30.11.1912
Chodovická
82 let
Čelikovská Božena 3.11.1914
Běchorská
Kosař Stanislav 8.11.1914
Khodlova
Charvátová Leopolda 11.11.1914
Lískovická
Kabát Stanislav 14.11.1914
Votuzská
Víznerová Anna 23.11.1914
Keteňská
Tvrdíková Marie 25.11.1914
Třebešovská
Petrová Marie 28.11.1914
Dobšická

81 let
Urxová Anežka 21.11.1915
Třebešovská
Bouchalová Božena 23.11.1915
Spojenců
80 let
Prošková Marie 21.11.1916
Náchodská
Rutnerová Aloisie 25.11.1916
Náchodská
75 let
Jezdinská lda 2.11.1921
Lhotská
Knotek Pavel 13.11.1921
Cešovská
Krutská Zdeňka 14.11.1921
Khodlova
Sklenářová Emilie 18.11.1921
Krahulčí
Průša Vlastimil 18.11.1921
Náchodská
Tonarová Alena 24.11.1921
Běluňská

Při příležitosti jubilejních narozenin Vám přejeme do dalších let pevné zdraví, štěstí a mnoho spokojenosti
ve Vašem osobním životě. Sbor pro občanské záležitosti



Inzerce Inzerce Inzerce

ZAMĚSTNÁNÍ BYTY O S T A T N Í

Účetní firma zpracuje vaše
jednoduché i podvojné účetnictví
včetně DPH a mezd. Mzdy možno i
samostatně. Tel. 6856542 nebo
6855491.

Povedu účetnictví vč. DPH,
daní i zpětnou rekonstrukci za celý
rok. Tel. 685 69 21 (zázn.).

Chtěla bych cestou Hornopočer-
nického zpravodaje poděkovat
zvěrolékaři panu Dr. Staňkovi za
nesmírnou obětavost při záchraně
našeho psa Rity. I když většina
lékařů ji odsoudila zemřít, on jediný
jí prodloužil život o jeden rok. S ús-
pěchem. Jenom nemohu pochopit,
proč tak vynikající lékař nemůže
otevřít svou nově postavenou ordi-
naci v naší obci. Brání mu v tom
byrokracie našich úřadů. Přimlou-
vám se za všechny majitele zvířátek
v naší obci, aby kompetentní orgány
pomohly tak dobrému lékaři co nej-
dříve uskutečnit jeho činnost.

Věra Kalendová

Vyměním 2+1 dr. do os., vl.,
cihl., velmi pěkný, zvýš. přízemí,
tel., u prodejny J. Meinl za větší dr.
nebo os. vl. Tel. 8640775.

Vyměním 3+kk I. kat. ve Sto-
důlkách za stejný nebo podobný
v Horních Počernicích. Tel. 6522
805.

Koupím starší domek v Hor-
ních Počernicích. Pavel Janíček.
P.O.BOX č. 7, 190 12 Praha 912.

Hledám podnájem Praha 9,
tel.: 6856377.

Vyměním 3 + k.k., lodžie, tel.,
panel, na malém sídlišti v Praze 9 -
Horních Počernicích, v blízkosti
nákup, středisko, školky, školy + les
+ přenechám i garážové stání za 2
malé byty v Praze - nejlépe s poli-
cistou. Tel.: 02/4772846 od 7,30 -
16,30 hod.

Koupím stavební pozemek
cca 1000 m2 v Horních Počernicích.
Pavel Janíček P.O.BOX č. 7, 190 12
Praha 912.

AUTOŠKOLA
TRIUMF,

VÝCVIK Z MÍSTA BYDLIŠTĚ
pro sk. M, A, B, A+B

kondiční jízdy
H. Počernice, Třebešovská 2255,

tel. 0603 418 333, 68 55 457
po - pá 8 - 22 hod.

Zveme Vás do příjemného
prostředí salonu MAXIM v Hor-
ních Počernicích, kde Vám nabí-
zíme: zeštíhlovací a rehabilitační
stroje - kadeřnictví - holičství -
kosmetiku - bar. Tel. 685 55 01.

Prodám kotel Dakon Z2 - zá-
novní. Odpovědi na adresu redakce.
(Votuzská 322).

Koupím vzduchový filtr VUF
04-05. Značka: spěchá, tel. 0202/
803507. ÚT - PÁ (studio).

Nově zrekonstruovaná pro-
dejna značkového prádla v Bě-
chorské 1124 nabízí velký výběr
kvalitního prádla a punčochového
zboží mnoha českých a evropských
značek:

TIMO - FELINA -
LISCA - TRIUMPH -
SARIANA - LORMAR -
AVET - PLEAS.

Po - Pá 10 - 12 a 14 - 17.

Školka dřevin MAJ RADO-
NICE 31 prodává THUJE,
JALOVCE, SMRČKY, BOROVICE,
keře a stromy. Tel. 8501409.
Využijte výhodných cen.

Co hrají u sousedů - program kina KC Beseda Klánovice

Pá 1.11. 20,00 MISSION: IMMPOSSIBLE USA
So 2.11. 20,00 MISSION: IMMPOSSIBLE USA
St 6.11 20,00 MADISONSKÉ MOSTY USA

Pá 8.11. 20,00 KRÁL UBU ČR
So 9.11. 20,00 PTAČÍ KLEC USA
St 13.11. 20,00 ĎÁBELSKÁ LEST USA
Pá 15.11. 20,00 BOEING 747 V OHROŽENÍ USA
So 16.11. 20,00 VRAŽDY PODLE PŘEDLOHY USA

Út 19.11. 20,00 TWISTER USA

St 20.11. 20,00 TWISTER USA
Pá 22.11. 20,00 SEDM USA
So 23.11. 20,00 SEDM USA

Pá 29.11. 20,00 FANTOZZI VE ŠKOLE IT

SO 30.11. 20,00 DEN NEZÁVISLOSTI USA



Máte zájem o pronájem garáže pro osobní vozy?

Výše nájmu 1 200,- až 1 500,- Kč / měsíčně.

Termín realizace II. pololetí 1997.

Nezávazné žádosti s uvedením spojení (adresa, telefon) zašlete laskavě
na adresu redakce Zpravodaje, Votuzská 322.

TESTIMA s.r.o. AVU Běchovice
zavedená firma v oblasti zkoušení materiálu

přijme pro nově otevírané pracoviště

v Horních Počernicích

ú č e t n í
Nástup 1.12. 1996

Nabídky zasílejte písemně na adresu: TESTIMA s.r.o., Křovinovo nám. 8,
193 00 Praha 9 - Horních Počernice

Hledáme:
Pro depo Fy Family Frost, Horní Počernice, ul. Do Svépravic,

řidiče - prodejce hluboko mražených potravin především zmrzliny
až do domu pro vozy Mercedes 308D. Požadujeme flexibilitu,

zkušenost z prodeje, čistý trestní rejstřík a odpovědný přístup
k práci. Vlastní telefon vítán.

Nabízíme: nadprůměrný příjem, práci mezi lidmi.

Bližší informace na tel. 0601 287 683 p. Bartoš, p. Váňa v době od 19,00 do 22,00 hod.



PROGRES SERVIS

ELEKTROCENTRUM Praha s.r.o. - PRODEJNA ELEKTRO
přijme prodavače se znalostmi v oboru elektro
Informace na tel. 685 50 02
PROGRES SERVIS Praha s.a. - VELKOOBCHOD ELEKTRO
přijme: , - účetní

- odbytář (práce na PC, jednání se zákazníky)
- administrativní pracovnice
- skladová účetní
- celní deklarantku (ŘP sk.B)

Adresa: Ve žlíbku 1800, Praha 9 - Horní Počernice - hala č. 10
Informace na tel. 74 26 41 - 9, linka 303, 304 - pí. Hodková, p. Tomek

- pokladní
- řidiče (ŘP sk.C)
- skladníky, skladnice
- dispečer skladu
- uklízečky

POČÍTAČOVÉ SESTAVY AvoCado záruka 24 měsíců
4120 486DX4/120, 256kB cache, 4MB RAM, 630MB HDD, 3,5" FDD, graf.1MB PCI, 2s/1p, barevný monitor 14"
ADI, klávesnice pro Win95, myš Microsoft s podložkou, minitower 19 990,-
P100 intel PentiumlOO, 256kB cache, 8MB RAM, 1200MB HDD, 3,5" FDD, graf.1MB PCI, 2s/1p, bar.monitor 14"
ADI, klávesnice pro Win95, myš Microsoft s podložkou, minitower, software Windows95 29 828,-
P133 intel Pentium133, 256kB cache synchr.level I! pipeline, 16MB RAM, 1200MB HDD, 3,5" FDD, graf.1MB PCI,
CD-ROM 8xi, zvuk.karta SoundBlaster 32 PnP, 2s/1p, bar.monitor 15" ADI TCO92, klávesnice pro Win95, myš
Microsoft s podložkou, minitower, software Windows95, LANGMaster OEM 44 864,-

REPASOVANÉ POČÍTAČOVÉ SESTAVY v ceně sestavy: FDD 3,5" 1,44MB, VGA
386SX 4MB RAM, 80MB HDD, monitor 14" SVGA barevný . . . . 7 213,- k a r t a 5 1 2 k B I S A ' m o n i t o r . Porty V 2 s ,
486DX2/80 4MB RAM, 630MB HDD, mon. 14" VGA barevný . 12 574,- klávesnice, provedeni^desktop
486DX4/100 4MB RAM, 630MB HDD, mon. 14" VGA barevný 13 660,- záruka 6 měsíců
486DX4/100 8MB RAM, 630MB HDD, mon. 14" VGA barevný 14 218,- u p c 4 8 6 a 5 8 6 záruka
5x86/133 4MB RAM, 630MB HDD, mon. 14" VGA barevný ... 14 635,- na zákl. desku a HDD 12 měsíců.

Epson LQ570+ 24jehi.tiskárna A4 Lat2 11 129,-
Páska pro Epson LQ870 103,-
Epson LQ1070+24jehl.tiskárna A3 Lat2 16 624,-
Páska pro Epson LQ1070 104,-
HP DeskJet660 inkoustová tiskárna 8 377,-

Cartridge pro HP DeskJet6xx 731,-
HP LaserJet5L laserová tiskárna 15 167,-
Toner pro HP LaserJet5L 1 648,-
Toner pro HP LaserJet4L 1 848,-
Diskety Verbatim 3,5" 10ks 140,-

Ke každé tiskárně, scaneru a plotru Hewlett-Packard, k vybraným software balíkům jako
Microsoft Office 95, NT server, Back Office, Novell NetWare 3.12, 4.1 a 4.11 získáte

poukázku na mobilní GSM telefon EuroTel XL110 ZDARMA (platí od 21.10. do konce roku 1996).

Dodáváme programový systém TROP, který
řeší odbytové a zasilatelské agendy. Ceny
modulů Faktury, Dobírky a Předplatné se pohybuji
od 7 990,-Kč za jednouživatelskou verzi. Kompletní
ceník a demoverzi zašleme na požádání.

A B A C O M P S. R. O.
Mezilesí 652/100 (naproti MÚ) tel.+fax 685 55 16
193 00 Praha - H. Počernice Po-Pá 9-1213-17
Ceny neobsahují DPH a platí od 21.10.1996 do vydaní nového ceníku.



SOU stavební
Lipí 1911,193 00 Praha 9 - H. Počernice

tel. 68 55 770, 68 55 983

oznamuje

všem zájemcům o vyučení v 3 letém učebním oboru:

automechanik, elektromechanik rozv. zařízení,
instalatér, zedník a truhlář,

že ve dnech 16. listopadu 1996 (sobota) od 9,00 hod. do 12.00 hod.
a 21. listopadu 1996 (čtvrtek) od 13,00 hod. do 17,00 hod.

pořádá

DNY OTEVŘENÝCH DVEŘÍ
Přijďte mezi nás - přijímáme žáky z 9. tříd ZŠ

! ! ! AUTOŠKOLA F E R D A ! ! !
Poskytujeme: - výcvik pro získání řidičského oprávnění skupin

M, A, B, A+B
- kondiční jízdy
- školení řidičů

90-procentní úspěšnost hovoří o kvalitě výcviku
Máme nová vozidla a nové učitele.

U nás se naučíte jezdit.
Informace:

I. tel. 685 54 60, po 19. hodině, nebo nechte vzkaz na záznamníku
II. v učebně na adrese: Náchodská 178 (pod kinem),

každé pondělí a středu, 16 - 18 hodin.

Došlo po uzávěrce: Ruší se plánovaná veřejná schůze dne 6. listopadu 1996

v 17,00 hodin s kandidátkou do senátu paní dr. Jiřinou Novákovou



KULTURNÍ
CENTRUM KC Beseda Klánovice

Vás zve na adventní pořady
v prosinci 1996

Slavětinská 120
Praha 9 - Klánovice

1.12. TVOŘIVÉ VÁNOCE
18,00 Výstava D. Havlíčkové spojena s módní přehlídkou autorky . Vánoční atmosféru Vám vytvoří

pěvecký sbor "Kolovrátek" s kolekcí večerních modelů se představí boutique "Kampa". Vánoční
aranžmá J. Nováková. Večerem Vás provází Ivona Valentová.

8.12. VÁNOCE NETRADIČNĚ
18,00 Gramiáda V. Dusil. Jako by tudy nikdo nešel, úryvky z románu předčítá Drahomíra Fialková

a Michal Pavlata. Vladimír Veselý - grafika a smalty. Vvečerem Vás provází Jazz Classic
Collegium.

15 12 ZPÍVÁNÍ POD VÁNOČNÍM STROMEM
18,00 Koncert žáků a učitelů ZUŠ z Klánovic. Atmosféra adventní neděle bude umocněna vánočním

průvodem dětí se zvonečky.

22.12. STŘEDOVĚKÉ VÁNOCE V EVROPĚ
18,00 ARS Cameralis, zpěv a hudební nástroje středověku.

Příjem inzerce

každé pondělí 9,00 - 12,00
a 13,00- 18,00 hodin

v KS Domeček, Votuzská 322.

Uzávěrka vždy 20. den v měsíci
pro následující číslo.



DOMEČEK
KULTURNÍ STŘEDISKO OB
Praha - Horní Počernice

Votuzská 322
tel. 86 36 26

LISTOPAD 1996

6. 11. středa POVÍDANÍ O SLUNÍČKU
hraje Loutkové divadlo Matěje Kopeckého
(zadáno pro MS a ZŠ)

9,00 a 10,30

8. 11. pátek BESEDA S REDAKTOREM TV NOVA
(zadáno pro SOU a ZŠ)

9,00 a 10,30

18. 11. pondělí VEČER S HALINOU PAWLOWSKOU
Večer s autorkou nejen mnoha oblíbených knížek a TV pořadu V žitě.
Večerem Vás bude provázet moderátor ČT pan Alexandr Hemala

19,30

20. 11. středa O MIKULÁŠI
hudební pořady tematikou adventních a vánočních zvyků
(zadáno pro MŠ a ZŠ)

9,00 a 10,30

21. 11. středa

26.11. úterý
27.11. středa

O SNĚHURCE
hraje Malé divadélko Praha
(zadáno pro MŠ a ZŠ)

9,00 a 10,30

William Shakespeare
VEČER TŘÍKRÁLOVÝ 1900
režie: PhDr. Jitka Hošnová
kostýmy a scéna: Ivana Horneková
Všem dobře známý příběh plný zápletek a omylů, ale zároveň příběh se šťastným
koncem. Představení mělo původně zakončit letošní 26. ročník Divadla v přírodě, leč
průtrž mračen rozhodla jinak. Nabízíme Vám tedy trochu opožděně náhradní termín.
Věříme, že Vás tato "pohádka pro dospělé" v podání studentů Gymnázia Univerzity
Karlovy v Horních Počernicích pobaví stejně, jako Lazebník Sevillský v minulém
roce. Těšíme se na Vaši návštěvu a přejeme příjemnou zábavu!!!

Předprodej vstupenek na večerní představení zajišťuje knihkupectví na Náchodské ulici
a KS Domeček, Votuzská 322.

Na prosinec připravujeme:

10. út. Adventní strašidla
hraje divadlo Andromeda (zadáno pro MŠ a ZŠ)

8,15 9,30 10,45

11. st. Koncert pro dvě harfy a nejen pro ně ... 19,30
účinkují: Libuše Váchalová, Jana Boušková, Jiří Boušek, Jiří Kubita. Tradiční vánoční hraní a povídání s
rodinou, která žije v Horních Počernicích, ale koncertuje po celém světě

22. ne Zpívání pod vánočním stromem 17,00
Poslední předvánoční neděli vás pozveme spolu s muzikanty ze Saxofonového kvarteta
Bohemia pod vánoční strom u Sokolovny ve Chvalkovické ulici.



KINO OKO
LISTOPAD 1996

1. pátek
2. sobota
3. neděle

Periskop nahoru a dolů
USA - premiéra 4.7.1996 - komedie s kapitánem dieselové ponorky

mládeži přístupné
4. pondělí
5. úterý

Zvláštní dny
U S A - p r e m i é r a 11.7.1996 - sci-fi thri l ler o napojení do mozkové kůry

mládeži do 15 let nepřístupné
8. pátek
9. sobota
10. neděle

Agent WC40
USA - premiéra 22.8.1996 - komedie o agentovi, který se vrací z důchodu do akce

mládeži přístupné
11. pondělí
12. úterý

Nebezpečné myšlenky
USA - premiéra 1.2.1996 - drama - učitelka v otevřené válce se svými studenty

. mládeži přístupné
15. pátek
16. sobota
17. neděle

Fenomén
USA - premiéra 3.10.1996 - dramatická komedie o nečekané proměně života

mládeži přístupné
18. pondělí
19. úterý

Zemřít pro...
USA, premiéra 20.6.1996 - thriller s prvky komedie - o nepříznivé touze po kariéře

mládeži do 15 let nepřístupné
22. pátek
23. sobota
24. neděle

The Cable Guy
USA - premiéra 5.9.1996 - komedie s Jimem Carreyem - o pomstě

mládeži přístupné
25. pondělí
26. úterý

Fan Tozzi ve škole
Italský film - romantická komedie o studentech po 40 letech

mládeži přístupné
29. pátek
30. sobota Čarodějky
1. 12. neděle USA - thriller - souboj na život a na smrt s přítelkyněmi

mládeži do 12 let nevhodný

Změna programu vyhrazena
Promítáme ve všední dny od 20 hod.,

v neděli od 17,30 a 20 hod.
Předprodej vstupenek v úterý a v pátek od 19 hod.,

tel. 685 60 50

Vydává Osvětová beseda městské části Praha - Horní Počernice. Redakce a inzerce OB, Votuzská 322, tel. 86 36
26. Registrace povolena Magistrátem Hl. města Prahy pod číslem MP3/94. Sazba a tisk PRINTEA, Praha 9 -
Horní Počernice, Náchodská 754. Předplatné lze objednat na adrese redakce, tel. 86 36 26.


